



Date: 09/07/2024

التاريخ: 2024/07/09

**Disclosure & Compliance Section**

Exchange Operations Division  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi – United Arab Emirates

المحترمين

السادة / قسم الإفصاح والامتثال

قطاع عمليات السوق  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of the General Assembly Meeting  
of Ras Al Khaimah Co. for White Cement &  
Construction Materials PSC**

**الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية لشركة رأس  
الخيمة لصناعة الإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية  
ش.م.ع**

After greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to inform you that the general assembly of Ras Al Khaimah Co. for White Cement & Construction Materials PSC (the "Company" or "RAKWCT") took place on Tuesday 09 July 2024 at 11:00 am physically at Waldorf Astoria Hotel – Ras Al Khaimah – United Arab Emirates and electronically/from distance, and resolved the following:

يرجى العلم بأن الجمعية العمومية لشركة رأس الخيمة لصناعة الإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية ش.م.ع ("الشركة") قد انعقدت يوم الثلاثاء الموافق 09 يوليو 2024 في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً حضوراً في فندق والدورف أستوريا - إمارة رأس الخيمة - الإمارات العربية المتحدة، وإلكترونياً/عن بعد، وتم اتخاذ القرارات التالية:

1. The ratification of the entry into the implementation agreement between the Company and UltraTech Cement Middle East Investments Limited ("UltraTech") ("Implementation Agreement") entered into on 29 May 2024, setting out the rights and obligations of the parties as they relate to the conditional cash offer of UltraTech to acquire 125,039,250 shares representing 25% of the issued and paid up ordinary share capital of the Company, with a value of AED 1.15 in cash for each share of the Company (according to the terms and conditions set out in the UltraTech Offer Document ("Offer"). - **97.51% have ratified, who have right to vote after excluding UltraTech voice.**

1. التصديق على اتفاقية التنفيذ بين الشركة وشركة ألتراك سيمنت ميدل إيست انفيستمنتس ليميتد ("ألتراك") ("اتفاقية التنفيذ") الموقعة يوم 29 مايو 2024، والتي تتضمن، من بين جملة أمور أخرى حقوق والتزامات الأطراف فيما يتعلق بالعرض النقدي المشروط المقدم من ألتراك وذلك للاستحواذ على 125,039,250 سهم تمثل 25% من الأسهم العادية المصدرة والمدفوعة من أسهم الشركة بقيمة تعادل 1.15 درهم إماراتي نقداً لكل سهم من أسهم الشركة (وفقاً للشروط والأحكام الواردة في مستند العرض المقدم من ألتراك ("العرض"). - **وقد تم التصديق بنسبة 97.51% على من لهم حق التصويت بعد استبعاد أصوات شركة ألتراك.**

2. The ratification of the conditional cash Offer from UltraTech to the Board of Directors to acquire 125,039,250 shares, representing 25% of the issued and paid-up ordinary share capital of the Company, not already held by UltraTech. - **97.51% have ratified, who have right to vote after excluding UltraTech voice.**

2. التصديق على العرض النقدي المشروط المقدم من ألتراك إلى مجلس إدارة الشركة للاستحواذ على 125,039,250 سهم بما يمثل نسبة 25% من الأسهم العادية المصدرة والمدفوعة في رأس مال الشركة وغير المملوكة من قبل ألتراك. - **وقد تم التصديق بنسبة 97.51% على من لهم حق التصويت بعد استبعاد أصوات شركة ألتراك.**



شركة رأس الخيمة للصناعة الإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية ش.م.ع

RAS AL KHAIMAH CO. FOR WHITE CEMENT & CONST. MATERIALS P.S.C.

P.O.Box :1492, RAK United Arab Emirates - Tel: + 971 7 203 43 43, Fax ; + 971 7 266 88 66

www.rakwhitecement.ae - info@rakwhitecement.ae



3. The approval of the authorisation of the Board of Directors, or any person so authorised by the Board of Directors, to adopt any resolution or take any action as may be necessary to implement any of the above resolutions including, without limitation, to apply to Abu Dhabi Securities to update the Company's share register to record the shares of those who have accepted the Offer in the name of UltraTech following the close of the Offer period. The Board of Directors is authorised to communicate with the Securities and Commodities Authority, the Ministry of Economy, the Department of Economic Development and the competent authorities and Abu Dhabi Securities Exchange, and further to be authorised to take all necessary action to amend the records with all persons and entities whether official or otherwise. – **97.51% have approved, who have right to vote after excluding UltraTech voice.**
- الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة وأي شخص مُفوض من قبل مجلس الإدارة باتخاذ كافة الإجراءات والخطوات اللازمة لتنفيذ أي من القرارات الواردة أعلاه بما في ذلك دون الحصر التقدم بطلب إلى سوق أبو ظبي للأوراق المالية لتحديث سجل مساهمي الشركة لتسجيل أسهم هؤلاء الذين قبلوا العرض باسم شركة أترانك عقب تمام فترة العرض، إضافةً إلى تفويض أعضاء مجلس الإدارة للتواصل مع هيئة الأوراق المالية والسلع، وزارة الاقتصاد ودائرة التنمية الاقتصادية والسلطات المختصة وسوق أبو ظبي للأوراق المالية كما يفوض لاتخاذ ما يلزم من إجراءات لتعديل السجلات مع جميع الجهات أو الأشخاص سواءً الرسمية أو غيرها. – **وقد تمت الموافقة بنسبة 97.51% على من لهم حق التصويت بعد استبعاد أصوات شركة أترانك.**
4. The ratification of the Board of Directors' recommendation to accept the acquisition Offer from UltraTech Cement Middle East Investments Limited ("UltraTech") to acquire up to 25% of the issued and paid-up ordinary shares in the Company's capital, and the explanation of the impact of the acquisition Offer on the Company. – **97.51% have ratified, who have right to vote after excluding UltraTech voice.**
- التصديق على توصية مجلس إدارة الشركة بقبول عرض استحواذ شركة أترانك سيمنت ميدل إيست انفستمنتس ليميتد ("أترانك") للاستحواذ على ما يصل إلى ما يمثل نسبة 25% من الأسهم العادية المصدرة والمدفوعة في رأس مال الشركة، وتوضيح تأثير تنفيذ عرض الاستحواذ عليها. – **وقد تم التصديق بنسبة 97.51% على من لهم حق التصويت بعد استبعاد أصوات شركة أترانك.**
5. The ratification of the results and recommendations submitted by the Financial Advisor and the Legal Advisor regarding the acquisition Offer from UltraTech. – **97.51% have ratified, who have right to vote after excluding UltraTech voice.**
- التصديق على النتائج والتوصيات المقدمة من المستشار المالي والمستشار القانوني فيما يتعلق بعرض الاستحواذ المقدم من قبل شركة أترانك. – **وقد تم التصديق بنسبة 97.51% على من لهم حق التصويت بعد استبعاد أصوات شركة أترانك.**

Best regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

محمد أحمد زايد الحوتي  
Mohammed Ahmed Zayed Al Houti  
الرئيس التنفيذي  
Chief Executive Officer

